

FORM PTO-1594
1-31-92

07-22-1998



U.S. Department of Commerce
Patent and Trademark Office
Attorney Docket No.
2481.0457-00000

To the Honorable Commissioner of Patents
Please record the attached original documents or copy therefrom

100769574

ATTN. BOX ASSIGNMENTS

1. Name of conveying party(ies): Behringwerke
Aktiengesellschaft

JUL 17 1998

2. Name and address of receiving party(ies):

Name: Hoechst Aktiengesellschaft

Additional name(s) of conveying party(ies) attached? ☒ Yes ☐ No

Internal Address: Gebaude K 801

3. Nature of conveyance:

MRO 7-17-98

Street Address:

City: D-65926 Frankfurt am Main, Germany

☒ Assignment ☐ Merger
☐ Security Agreement ☐ Change of Name

State: Zip Code:

☐ Other

Additional name(s) & Address(es) attached?

Execution Date: August 27, 1997

☐ Yes ☒ No

4. Application number(s) or patent number(s): If this document is being filed together with a new application, the execution date of the application:

A. Patent Application Number(s):

B. Patent Number(s):

4,847,299

Additional numbers attached? ☐ Yes ☒ No

5. Name and address of party to whom correspondence concerning document should be mailed:

Name: Finnegan, Henderson, Farabow, Garrett & Dunner, L.L.P.

Internal Address: Same as Street Address

~~07/21/1998 JSHADAZZ 00000061 4847299~~

01 FC:581

40.00 OP

Street Address: 1300 I Street, N.W.

City: Washington, D.C.

State: Zip: 20005-3315

6. Total number of applications and registrations involved:
1

7. Total fee (37 CFR 3.41): \$40.00
☒

Enclosed (Please charge deficiency to deposit account)

Authorized to be charged to deposit account

8. Deposit account number: 06-0916

9. Statement and signature.

To the best of my knowledge and belief, the foregoing information is true and correct and any attached copy is a true copy of the original document.

Carol P. Einaudi

Carol P. Einaudi

July 17, 1998

Signature

Date

Total number of pages including cover sheet, attachments and documents: 3 pages

PATENT
REEL: 9314 FRAME: 0140

für die Sprachen
 deutsch u. Englisch
 ermächtigt für die
 gerichtliche u. Notare
 des Landes Hessen

Translation from the German language

District Court of Frankfurt (Main)

Reverse of page 52 HRB 14500

Entry no. 209

(SEAL) The conformance with the entries in the Commercial Register is certified. Frankfurt (Main), August 27, 1997 (signature) Abate Registrar of the Court	Pursuant to the decision of the Annual Meeting of the Behringwerke Aktiengesellschaft based in Marburg (transferring company) dated 22 November 1996 the named company has been merged with the Hoechst Aktiengesellschaft in pursuance to the merging contract dated 22 November 1996 by transfer of the entire capital of the company according to § 2, no. 1 in connection with the § 60 and following of the corporate merging act.	a) 31.7.1997 signature (Weingartner) b) Page 4 and following special volume VIII b; Behringwerke Aktien- gesellschaft until now District Court Marburg Commercial register 1055
--	--	---

The completeness and correctness is hereby certified. The German original text has been provided as a notarized copy with original seal.

Friedrichsdorf 16/09/1997

Sabine Schirmer
 Diplomübersetzerin
 für die Sprachen
 Italienisch u. Englisch
 Ermächtigt für die
 gerichtliche u. Notare
 des Landes Hessen



HRB 14500

a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Persönlich haftende Gesellschafter Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Ein- und Unter- b) Bemerkungen
2 en, Technische Gase, Schweißtech- nik, Lacke. Die Gesellschaft kann in den in Ab- satz 1 genannten und in anderen Ge- schäftsbereichen auch selbst tätig werden. Sie ist zu allen Handlungen und Maßnahmen berechtigt, die mit dem Unternehmensgegenstand zusam- mhängen oder ihm unmittelbar oder mittelbar zu dienen geeignet sind. Die Gesellschaft kann auch andere Unternehmen, insbesondere solche, die auf den in Absatz 1 genannten Geschäftsfeldern tätig sind, grün- den, erwerben, sich an ihnen betei- ligen, oder unter einheitlicher Leitung zusammenfassen. Sie ist be- rechtigt, sich vornehmlich zur An- lage von Finanzmitteln an Unterneh- men jeder Art zu beteiligen. Sie kann sich bei Konzernunternehmen und anderen Unternehmen, an denen sie beteiligt ist, auf die Verwal- tung der Beteiligung beschränken sowie über ihren Beteiligungsbesitz verfügen.	3	4	5	6 Durch Beschluss der Hauptversammlung der Behringwerke Aktiengesellschaft mit Sitz in Harburg (übertragende Gesellschaft) vom 22. November 1996 ist diese Gesellschaft auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 22. November 1996 durch Übertragung ihres Vermögens als Ganzes auf die Hoechst Aktiengesellschaft gemäß § 2 Nr. 1 i.V. mit §§ 60 ff. UmwG verschmolzen.	VIII a a) 31.7.1997 <i>Dr. Klaus-Jürgen Schmieder</i> b) 4 ff. Sonderband VIII b: Behringwerke Aktienge- sellschaft bisher Amtsgericht Harburg HRB 1055
Die Übereinstimmung mit den Eintragungen im Handelsregister wird beglaubigt Frankfurt (Main), den 27. Aug. 1997 <i>Abate</i> Abate als Urkundsbeamter der Geschäftsstelle				Dr. Klaus-Jürgen Schmieder und Claudio Thomaz Lobo Sonder sind nunmehr ordentliche Vorstandsmitglieder. Dr. Karl-Gerhard Siefert und Dr. Ernest Drew sind nicht mehr Vorstandsmitglieder.	a) 7.8.1997 <i>Dr. Klaus-Jürgen Schmieder</i> b) 1055